
 

Η Δέσποινα Κουτσούμπα  μιλώντας στον ΣΚΑΪ και την εκπομπή ΣΗΜΕΡΑ σημείωσε ότι «υπάρχει μια
βεντέτα του δημάρχου της Αγίας Παρασκευής με τους νέους που πηγαίνουν στην πλατεία πολύ πριν τον
κορωνοϊό, γιατί έχει δηλώσει ο κύριο Ζορμπάς έχει δηλώσει ότι θέλει να διώξει τον κόσμο από την
πλατεία για να βάλει τραπεζοκαθίσματα και πάρκινγ. Ο δήμαρχος που είναι και γιατρός όψιμα
ενδιαφέρεται για την δημόσια υγεία όταν έλεγε ότι η θεία κοινωνία δεν μεταδίδει τον κορωνοϊό.

Ταυτόχρονα σημείωσε ότι «είναι απόλυτα φυσιολογικό οι άνθρωποι να βγαίνουν στις πλατείες και στα
πάρκα, καθόλου φυσιολογικό δεν είναι να πέφτουν δακρυγόνα». Επίσης δήλωσε πως η ΑΝΤΑΡΣΥΑ καλεί σε
κινητοποιήσεις για την υπεράσπιση των ελεύθερων χώρων.


